
 

 

Protokół Nr XXIII/2021 

z sesji Rady Gminy Żołynia w dniu 20 grudnia 2021 r. 

 

Sesja Rady Gminy Żołynia odbyła się 20 grudnia 2021 r. Rozpoczęła się o godz. 15.30.  

 

W sesji uczestniczyli: 

1)14 radnych gminy: Maciej Dąbek, Paweł Fleszar, Piotr Foryt, Teresa Fus, Krzysztof Kosior, 

Tadeusz Leja, Tomasz Mach, Wojciech Majkut, Jacek Sierzęga, Jerzy Szpila, Karol Sztur, 

Roman Tabin, Wojciech Woś, Anna Wójcik (nieobecny był radny: Andrzej Całka); 

2) sołtysi wszystkich sołectw Gminy Żołynia: Jan Buszta, Teresa Fus, Marek Mach, 

Joanna Wal; 

3) Wójt Gminy Żołynia – Piotr Dudek; 

4) Sekretarz Gminy Żołynia – Waldemar Natoński; 

5) Skarbnik Gminy Żołynia – Anna Kostyńska; 

6) Inspektor Urzędu Gminy Żołynia – Halina Kochman;  

7) informatyk Urzędu Gminy Żołynia – Wojciech Tomczyk. 

 

    Ad. 1 Posiedzenie otworzył Przewodniczący Rady Gminy Żołynia Piotr Foryt. Przedstawił 

wniosek o zdjęcie z zaplanowanego porządku obrad rozpatrzenia uchwały w sprawie zmiany 

„Regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków na terenie Gminy Żołynia”. 

Wniosek uzasadnił późnym przekazaniem uwag do projektu uchwały przez organ opiniujący - 

Wody Polskie, przez co potrzebny był jeszcze czas na dopracowanie zmian regulaminu  

w porozumieniu z Zakładem Komunalnym w Żołyni, świadczącym na terenie gminy usługi  

z zakresu dostarczania wody i odprowadzania ścieków. Wniosek przewodniczący poddał pod 

głosowanie. Zmiana porządku obrad została przyjęta przez radnych jednogłośnie. 

    Wyniki głosowania: ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, 

NIEOBECNI: 1. Wyniki imienne: ZA (14) Maciej Dąbek, Paweł Fleszar, Piotr Foryt, Teresa 

Fus, Krzysztof Kosior, Tadeusz Leja, Tomasz Mach, Wojciech Majkut, Jacek Sierzęga, Jerzy 

Szpila, Karol Sztur, Roman Tabin, Wojciech Woś, Anna Wójcik NIEOBECNI (1) Andrzej 

Całka. 

    Innych uwag i wniosków radni nie zgłosili. 

    Po dokonaniu wyżej opisanej zmiany porządek posiedzenia przedstawiał się następująco: 

1. Otwarcie, wolne wnioski. 

2. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

3. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) zmian w budżecie Gminy Żołynia na 2021 rok; 

b) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Żołynia na lata 2021-2032; 

c) uchylenia uchwały w sprawie przekazania środków finansowych na Fundusz Wsparcia 

Państwowej Straży Pożarnej z przekazaniem na dofinansowanie zakupu samochodu 

pożarniczego dla Komendy Powiatowej Państwowej Straży Pożarnej w Łańcucie; 

d) budżetu Gminy Żołynia na 2022 rok; 

e) uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Żołynia na lata 2022-2030; 

f) wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia z Gminą Miasto Rzeszów; 

g) udzielenia przez Gminę Żołynia pomocy finansowej Województwu  Podkarpackiemu na 

realizację zadania publicznego; 

h) udzielenia przez Gminę Żołynia pomocy rzeczowej Województwu  Podkarpackiemu na 

realizację zadania publicznego; 

i) Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz 

Przeciwdziałania Narkomanii na 2022 rok. 

4. Sprawy różne. 



 

 

 

Ad. 2 Przewodniczący rady stwierdził, że radni mieli możliwość zapoznania się z protokołem 

z poprzedniej sesji i nie wnieśli do niego uwag. Wobec powyższego przeprowadził 

głosowanie w sprawie przyjęcia protokołu z poprzedniej sesji. Protokół został przyjęty 

jednogłośnie. Wyniki głosowania: ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK 

GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1. Wyniki imienne: ZA (14) Maciej Dąbek, Paweł Fleszar, Piotr 

Foryt, Teresa Fus, Krzysztof Kosior, Tadeusz Leja, Tomasz Mach, Wojciech Majkut, Jacek 

Sierzęga, Jerzy Szpila, Karol Sztur, Roman Tabin, Wojciech Woś, Anna Wójcik 

NIEOBECNI (1) Andrzej Całka. 

 

Ad. 3 Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy przedstawiła Anna Kostyńska, 

Skarbnik Gminy Żołynia. Wskazała zwiększenia budżetu po stronie dochodów, w związku ze 

spłynięciem środków z funduszu przeciwdziałania covid-19 oraz na laboratoria przyszłości – 

projekt realizowany przez gminne placówki oświatowe. Przedstawiła także zmiany 

porządkujące budżet na koniec roku oraz omówiła podział środków pomiędzy szkoły. 

Przedstawiła zapisy dotyczące szczególnego wykonywania budżetu. Przewodniczący rady 

zachęcił zebranych do dyskusji. Radny Krzysztof Kosior poprosił o wskazanie drogi, na 

utwardzenie której zaplanowano przekazanie środków. Skarbnik wyjaśniła, że chodzi o drogę 

na osiedlu budowanym przez dewelopera w Smolarzynach, o czym była mowa na posiedzeniu 

komisji rady i zgoda radnych na wykonanie tej inwestycji. Wójt Gminy Żołynia Piotr Dudek 

uzupełnił informację podając, że prace przy tej drodze właśnie ruszyły, trwało korytowanie 

przebiegu drogi i zgromadzono kamień. Radny Jerzy Szpila zapytał o koszty ponoszone przez 

gminę w związku z uczęszczaniem dzieci z terenu Gminy Żołynia do przedszkoli poza jej 

granicami. Skarbnik podała, że na 2021 na ten cel zaplanowano kwotę 280 tys. zł i plan ten 

został wykonany. Wobec braku innych pytań przewodniczący przeprowadził głosowanie nad 

uchwałą. Uchwała Nr XXIII/200/2021 w sprawie zmian w budżecie Gminy Żołynia na 

2021 rok została przyjęta jednogłośnie. Wyniki głosowania: ZA: 14, PRZECIW: 0, 

WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1. Wyniki imienne: ZA (14) 

Maciej Dąbek, Paweł Fleszar, Piotr Foryt, Teresa Fus, Krzysztof Kosior, Tadeusz Leja, 

Tomasz Mach, Wojciech Majkut, Jacek Sierzęga, Jerzy Szpila, Karol Sztur, Roman Tabin, 

Wojciech Woś, Anna Wójcik NIEOBECNI (1) Andrzej Całka. 

 

    Projekt uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej przedstawiła skarbnik 

gminy. Przypomniała, że zmiany wprowadzone przed momentem do budżetu gminu muszą 

znaleźć odzwierciedlenie w prognozie. Podała zadłużenie gminy prognozowane na koniec 

2021 roku w wysokości 6 mln 124 tys. 300 zł, co stanowi niecałe 15% planowanych 

dochodów gminy. Radni nie dyskutowali w tej sprawie przewodniczący odczytał uchwałę  

i przeprowadził głosowanie. Uchwała Nr XXIII/201/2021 w sprawie zmiany Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Żołynia na lata 2021-2032 została przyjęta jednogłośnie. 

Wyniki głosowania: ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, 

NIEOBECNI: 1. Wyniki imienne: ZA (14) Maciej Dąbek, Paweł Fleszar, Piotr Foryt, Teresa 

Fus, Krzysztof Kosior, Tadeusz Leja, Tomasz Mach, Wojciech Majkut, Jacek Sierzęga, Jerzy 

Szpila, Karol Sztur, Roman Tabin, Wojciech Woś, Anna Wójcik NIEOBECNI (1) Andrzej 

Całka. 

 

    Projekt uchwały uchylającej uchwałę związaną z przekazaniem przez gminę pomocy 

finansowej dla Państwowej Straży Pożarnej w Łańcucie przedstawiła skarbnik gminy. 

Wyjaśniła, że gmina sfinalizowała zakup samochodu pożarniczego dla Ochotniczej Straży 

Pożarnej w Żołyni w innej formie, w związku z czym przyjęta wcześniej uchwała nie będzie 

wykonywana i należy ją uchylić. Przewodniczący przypomniał, że temat omawiano na 



 

 

posiedzeniu wspólnym komisji rady, odczytał projekt uchwały i przeprowadził głosowanie. 

Uchwała Nr XXIII/202/2021 w sprawie uchylenia uchwały w sprawie przekazania 

środków finansowych na Fundusz Wsparcia Państwowej Straży Pożarnej  

z przekazaniem na dofinansowanie zakupu samochodu pożarniczego dla Komendy 

Powiatowej Państwowej Straży Pożarnej w Łańcucie została przyjęta jednogłośnie. 

Wyniki głosowania: ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, 

NIEOBECNI: 1. Wyniki imienne: ZA (14) Maciej Dąbek, Paweł Fleszar, Piotr Foryt, Teresa 

Fus, Krzysztof Kosior, Tadeusz Leja, Tomasz Mach, Wojciech Majkut, Jacek Sierzęga, Jerzy 

Szpila, Karol Sztur, Roman Tabin, Wojciech Woś, Anna Wójcik NIEOBECNI (1) Andrzej 

Całka. 

 

     Projekt uchwały budżetowej na 2022 rok przedstawiła skarbnik gminy. Przedstawiła 

zasady i podstawy opracowywania budżetu gminy, strukturę dochodów oraz zaplanowane 

wydatki, ze szczególnym uwzględnieniem inwestycji gminnych. Wspomniała, że mieszkańcy 

sołectw podczas zebrań wiejskich zadecydowali o rozdysponowaniu funduszy sołeckich na 

2022 rok. Zaznaczyła, że nadwyżkę budżetową w wysokości 230 tys. zł zaplanowano na 

spłatę roczną wcześniej zaciągniętych kredytów. Powiedziała, że projekt uchwały 

szczegółowo omówiono na posiedzeniu komisji rady i poprosiła o ewentualne pytania  

i uwagi. Przewodniczący rady odczytał uchwałę Regionalnej Izby Obrachunkowej  

w Rzeszowie pozytywnie opiniującą projekt budżetu gminy. Wiceprzewodniczący rady 

Tomasz Mach zawnioskował, aby plan dochodów Gminnego Ośrodka Kultury obniżyć  

o 70 tys. zł, przekazując tę kwotę do działu kultury fizycznej. Argumentował, że koszty 

utrzymania gminnych ośrodków kultury w sąsiednich gminach są niższe aniżeli w Gminie 

Żołynia, w związku z czym pomniejszenie budżetu lokalnego GOK nie powinno przeszkodzić 

w realizacji jego zadań. Stwierdził, że zasilenie działu kultury fizycznej, na którą zapisano już 

191 tys. zł, będzie miało przełożenie na wszystkie podmioty sportowe, tj.: 3 kluby piłkarskie  

i 2 inne podmioty. Dodał, że przy klubach działają szkółki piłkarskie wyjeżdżające na zawody 

i promujące w ten sposób gminę. Wójt sprostował informację, podając, że na terenie gminy 

działają 2 kluby piłkarskie, gdyż klub w Smolarzynach zawiesił działalność. Poinformował 

radnych, że od stycznia w GOK pracować będzie 7 osób, w tym 4 na pełnych etatach przez 

cały rok, 2 osoby na pół etatu i 1 osoba na cały etat do końca lutego. Do obsługi filii  

w Smolarzynach zostanie skierowana osoba częściowo opłacana przez urząd pracy. Dodał, że 

plan finansowy GOK przewiduje zatrudnienie 3 osób w formie umów zlecenia oraz 10% 

podwyżkę płac, gdyż rośnie minimalne wynagrodzenie. W planie uwzględniono również 

nagrody dla pracowników. Wójt stwierdził, że w budżecie zapewniono niezbędne minimum, 

więc po obcięciu budżetu GOK może zaistnieć sytuacja, że rada gminy będzie zmuszona 

szukać w ciągu roku środków na funkcjonowanie ośrodka. Zaznaczył, że gmina może łożyć 

środki na sport młodzieżowy, natomiast na sport seniorów nie ma obowiązku. Podał 

informację, że każda ze szkółek piłkarskich na przejazdy na zawody wydaje 5 tys. zł, 

aktualnie pokrywane przez rodziców młodzieży uczęszczającej na zajęcia. Radny Tomasz 

Mach powiedział, że nie kwestionuje, aby pracownicy otrzymali nagrody i stwierdził, że 

patrząc na inne gminy wydatki na kulturę są zdecydowanie za duże. Wybór przesunięcia 

środków na sport uzasadnił, że ta forma działalności bardzo dobrze funkcjonuje. Poprosił 

wójta, aby podał dane dotyczące dotowania klubów piłkarskich w gminie. Wójt podał kwoty 

po 60 tys. zł na kluby w Żołyni i Brzózie Stadnickiej, 10 tys. zł na podatek od nieruchomości 

klubu w Żołyni oraz po 5 tys. zł na dwa kluby uczniowskie, przy SP2 w Żołyni i SP  

w Brzózie Stadnickiej. Radny Roman Tabin zapytał, czy wiadomo ile osób pracuje w kulturze 

w przyległych gminach. Wiceprzewodniczący rady odpowiedział, że nie zebrano takich 

informacji. Sołtys Sołectwa Smolarzyny Joanna Wal zapytała, jak zaplanowano pracę 

pracownika w Smolarzynach i czy kiedy zakończą się jego prace interwencyjne będzie dalej 



 

 

zatrudniony. Stwierdziła, że kultura nigdy nie była dochodowa i że nie można w niej wciąż 

ciąć wydatków. Wspomniała, że aktualnie w Smolarzynach nie ma pracownika i sama musi 

budynek otwierać i zamykać oraz doglądać placu zabaw. Poprosiła, aby przemyśleć sprawę  

i nie ciąć kosztów bezmyślnie. Stwierdziła, że GOK musi być otwarty ciągle, wówczas 

przychodzą dzieci, młodzież, są chętni na zajęcia. Odnośnie klubu sportowego  

w Smolarzynach stwierdziła, że jak sportowcy zapłacą przeszło 3 tys. zł podatku, to z 5 tys. 

pozostanie im na działalność niespełna 2 tys. Wójt odpowiedział, że wstępnie pracownik fili 

GOK będzie zatrudniony na 10 miesięcy. Jeżeli się sprawdzi to zostanie, ale trzeba będzie 

znaleźć środki na sfinansowanie jego pracy. Sołtys Jan Buszta poparł wniosek sołtyski 

Smolarzyn i apelował, aby radni częściej uczestniczyli w wydarzeniach kulturalnych 

organizowanych w gminie. Zapytał jakie inwestycje na rok 2022 przewidziano w Brzózie 

Stadnickiej. Wójt odpowiedział, że zaczyna się przebudowa pozostałego odcinka drogi 

Zagumiennej, która to wiosną powinna być ukończona. Zaplanowano ponadto wymianę 

wszystkich lamp przy drodze powiatowej oraz wykonanie oświetlenia na drodze do kurników 

oraz na drodze Zagumiennej. Wykonanie tej inwestycji wójt uzależnił od otrzymania 

obiecanych gminie środków z Polskiego Ładu. Dodatkowo zapowiedział remont kotłowni  

w Szkole Podstawowej w Brzózie Stadnickiej, za kwotę około 300 tys. zł. Skarbnik wyjaśniła, 

że na razie w uchwale budżetowej nie ma jeszcze środków z Polskiego Ładu, zostaną one 

przyjęte dopiero wtedy kiedy pojawią się przychody. Radny Krzysztof Kosior poparł wniosek 

radnego Tomasza Macha, podając podobne uzasadnienie. Podkreślił, że klub sportowy  

w Żołyni oraz funkcjonująca przy nim szkółka piłkarska działają bardzo prężnie. Młodzi 

piłkarze promują gminę w powiecie, województwie i Polsce. Radny Jerzy Szpila prosił  

o wyjaśnienia dotyczące modernizacji wejścia do Szkoły Podstawowej nr 1 w Żołyni. Wójt 

wyjaśnił, że otoczenie szkoły w tym miejscu ze względu na fatalny stan wymaga pilnej 

interwencji i najprawdopodobniej zaplanowana kwota 80 tys. zł będzie niewystarczająca. 

Powiedział, że przy remoncie uwzględnione zostaną projekty wykonane przez dzieci. 

Przewodniczący rady uzupełnił, że chodzi w zasadzie o dwa wejścia do szkół, a do 

wykonania są m.in. prace ziemne i ułożenie płytek na schodach. Radny Jerzy Szpila poprosił 

o przekazanie informacji na temat planów rewitalizacji mienia gminnego przy zbiorniku 

Tama, żeby nie było zaskoczenia radnych jak z budową hali sportowej w Brzózie Stadnickiej. 

Wójt odpowiedział, że projekt rewitalizacji ma zostać sfinansowany z Polskiego Ładu więc 

nie powinno być problemów z zapłatą. Powiedział, że gmina będzie wnioskować o kwotę  

9 mln zł, a planowane jest przede wszystkim zmodernizowanie szatni sportowej. Projekt 

przygotowywany będzie na przełomie roku, a wnioskowanie w połowie stycznia. Planuje się 

rozpoczęcie prac w 2023 r. Wójt stwierdził, że nie widzi zagrożenia takiego jak z budową 

hali. Dodał, że będzie to projekt o szerszym znaczeniu, nie tylko dla piłkarzy, ale i dla reszty 

społeczeństwa, gdyż w nowym budynku przewidziano m.in. siłownię. Radny Krzysztof 

Kosior zapytał, kto dokonuje podziału środków na kluby. Wójt wyjaśnił, że to jego 

propozycje. W kontekście propozycji, aby kluby obdzielać po równo, podał informację, że 

kluby w Gminie Białobrzegi dotowane są kwotą w wysokości 30 tys. zł. Radny Roman Tabin 

powiedział, że kluby borykają się z problemami i stwierdził, że popiera wniosek Tomasza 

Macha, aby środki z kultury przesunąć na sport. Przewodniczący rady zauważył, że długa 

dyskusja dotyczy 70 tys. zł w sytuacji kiedy ogromnych kwot brakuje gminie na oświatę. 

Skarbnik uszczegółowiła informację, mówiąc, że w 2022 r. gmina do zadań oświatowych 

będzie musiała dołożyć ze środków własnych 779 tys. zł. Przewodniczący rady stwierdził, że 

niedługo trzeba będzie przyjrzeć się istniejącej w gminie sieci szkół. Zapytał, czy zakończenie 

przez gminę obsługi programów 300+ i 500+ będzie w jakiś sposób rzutować na kolejne 

budżety. Skarbnik wyjaśniła, że będzie to mieć wpływ na tzw. indywidualny wskaźnik 

zadłużenia, przeliczany na podstawie dochodów budżetowych gminy. Radny Maciej Dąbek 

poprosił o podanie kwoty wydatków na zakończenie budowy chodnika przy drodze 



 

 

wojewódzkiej w Bikówce. Wójt podał kwotę 375 tys. zł, zaznaczając, że obejmuje ona 

również odwodnienie z drugiej strony. Poinformował o czynieniu starań, aby województwo 

przystąpiło do realizacji tej inwestycji. Dodał, że ostateczną kwotę wydatków pokaże 

postępowanie przetargowe. Radny Tadeusz Leja poprosił o wyjaśnienie kosztów 

ponoszonych na działania pozostałe związane z odpadami. Skarbnik wyjaśniła, że chodzi  

o koszty wywozu odpadów z mienia gminy, urzędu, targowiska i rynku. Wiceprzewodniczący 

rady poprosił skarbnika, aby wykonanie budżetu przedstawiać radnym kwartalnie, w celu 

umożliwienia szybszego reagowania na zmiany. Skarbnik odpowiedziała, że przygotowanie 

takich informacji nie stwarza problemu. Radny Krzysztof Kosior zapytał, czy należy 

spodziewać się podwyżki opłat za wywóz i zagospodarowanie odpadów z nieruchomości 

zamieszkałych. Wójt odpowiedział, że wynik przetargu jest zadowalający, ceny zostały na 

ubiegłorocznym poziomie, a funkcjonowanie PSZOK nie będzie opłacane ryczałtowo, tylko 

od tonażu wywiezionych odpadów, dzięki czemu koszty systemu powinny być niższe. 

Zapowiedział, że od stycznia urząd przeprowadzi kontrole mające na celu uszczelnienie 

systemu poboru opłat, gdyż z szacunków wynika, że za śmieci może nie płacić około 1 tys. 

mieszkańców gminy. Wiceprzewodniczący rady uszczegółowił swój wniosek, aby jeżeli rada 

będzie temu przychylna środki przesunięte z kultury na sport rozdysponować następująco:  

40 tys. zł na dojazdy szkółki piłkarskiej, pozostałe 30 tys. na działalność statutową klubów 

sportowych. Przewodniczący rady przeprowadził głosowanie nad wnioskiem radnego 

Tomasza Macha, dot. przesunięcia 70 tys. zł z GOK na sport. Wniosek uzyskał akceptację  

w głosowaniu. Wyniki głosowania: ZA: 9, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK 

GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1. Wyniki imienne: ZA (9) Maciej Dąbek, Teresa Fus, Krzysztof 

Kosior, Tomasz Mach, Wojciech Majkut, Jacek Sierzęga, Jerzy Szpila, Roman Tabin, 

Wojciech Woś PRZECIW (2) Paweł Fleszar, Karol Sztur WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) Piotr 

Foryt, Tadeusz Leja, Anna Wójcik NIEOBECNI (1) Andrzej Całka. Następnie 

przewodniczący przeprowadził głosowanie nad uchwałą budżetową. Uchwała Nr 

XXIII/203/2021 w sprawie budżetu Gminy Żołynia na 2022 rok została podjęta przy 13 

głosach za jej przyjęciem. Wyniki głosowania: ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 

1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1. Wyniki imienne: ZA (13) Maciej Dąbek, Paweł 

Fleszar, Piotr Foryt, Teresa Fus, Krzysztof Kosior, Tadeusz Leja, Tomasz Mach, Wojciech 

Majkut, Jacek Sierzęga, Jerzy Szpila, Roman Tabin, Wojciech Woś, Anna Wójcik 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Karol Sztur NIEOBECNI (1) Andrzej Całka. 

 

    Projekt uchwały w sprawie wieloletniej prognozy finansowej przedstawiła skarbnik gminy. 

Omówiła konstrukcje uchwały, zaznaczając, ze pokazuje ona kondycję gminy w aktualnym 

momencie. Podała prognozowane zadłużenie gminy, które na koniec 2022 r. ma wynieść 19% 

dochodów budżetowych. Oceniła, że wskaźniki finansowe gminy są dobre. Przewodniczący 

rady powiedział, że regionalna izba obrachunkowa pozytywnie zaopiniowała projekt 

wieloletniej prognozy finansowej. Wobec braku pytań odczytał uchwałę i przeprowadził 

głosowanie. Uchwała Nr XXIII/204/2021 w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Żołynia na lata 2022-2030 została przyjęta jednogłośnie. Wyniki 

głosowania: ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, 

NIEOBECNI: 1. Wyniki imienne: ZA (14) Maciej Dąbek, Paweł Fleszar, Piotr Foryt, Teresa 

Fus, Krzysztof Kosior, Tadeusz Leja, Tomasz Mach, Wojciech Majkut, Jacek Sierzęga, Jerzy 

Szpila, Karol Sztur, Roman Tabin, Wojciech Woś, Anna Wójcik NIEOBECNI (1) Andrzej 

Całka. 

 

   Salę posiedzeń opuścił Piotr Foryt Przewodniczący Rady Gminy Żołynia. Przewodniczenie 

posiedzeniu przejął Tomasz Mach, Wiceprzewodniczący Rady Gminy Żołynia.  



 

 

    Projekt uchwały w sprawie zawarcia porozumienia dot. finansowania pobytów w izbie 

wytrzeźwień osób izolowanych z terenu Gminy Żołynia omówiła skarbnik gminy. Podała, że 

w 2020 roku gmina wydatkowała na ten cel 2,5 tys. zł, natomiast w roku 2021 izolowano 

tylko 6 osób. Skarbnik zaznaczyła, że izba wytrzeźwień rozlicza i wraca niewykorzystane 

środki. Radni nie dyskutowali, wiceprzewodniczący rady przeprowadził głosowanie nad 

uchwałą. Uchwała Nr XXIII/205/2021 w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie 

porozumienia z Gminą Miasto Rzeszów została przyjęta jednogłośnie. Wyniki głosowania: 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2. Wyniki 

imienne: ZA (13): Maciej Dąbek, Paweł Fleszar, Teresa Fus, Krzysztof Kosior, Tadeusz Leja, 

Tomasz Mach, Wojciech Majkut, Jacek Sierzęga, Jerzy Szpila, Karol Sztur, Roman Tabin, 

Wojciech Woś, Anna Wójcik. NIEOBECNI (2): Andrzej Całka, Piotr Foryt. 

 

    Omawiając projekt kolejnej uchwały skarbnik przypomniała, że uchwała intencyjna  

w sprawie przekazania 200 tys. zł pomocy województwu na budowę bezkolizyjnego 

skrzyżowania w Łańcucie przy ul. Podzwierzyniec w ciągu drogi wojewódzkiej Nr 877 była 

już podjęta, teraz natomiast przyszedł czas na jej skonkretyzowanie, dotyczące przekazania 

środków. Radni nie dyskutowali, wiceprzewodniczący odczytał uchwałę i poddał ją pod 

głosowanie. Uchwała Nr XXIII/206/2021 w sprawie udzielenia przez Gminę Żołynia 

pomocy finansowej Województwu Podkarpackiemu na realizację zadania publicznego 

została przyjęta jednogłośnie. Wyniki głosowania: ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ 

SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2. Wyniki imienne: ZA (13): Maciej Dąbek, Paweł 

Fleszar, Teresa Fus, Krzysztof Kosior, Tadeusz Leja, Tomasz Mach, Wojciech Majkut, Jacek 

Sierzęga, Jerzy Szpila, Karol Sztur, Roman Tabin, Wojciech Woś, Anna Wójcik. 

NIEOBECNI (2): Andrzej Całka, Piotr Foryt. 

 

    Projekt uchwały w sprawie udzielenia przez gminę pomocy rzeczowej województwu 

zreferowała skarbnik gminy. Wyjaśniła, że uchwała dotyczy kontynuacji budowy chodnika 

przy drodze wojewódzkiej w Bikówce i sfinansowania kosztorysu na potrzeby wspólnej  

z województwem realizacji inwestycji. Podała, że chodzi o 250 mb chodnika na odcinku od 

zakończonej budowy do kapliczki pp. Dyrdów. Zadanie zaplanowano do realizacji w 2022 

roku. Radni nie zadawali pytań, wiceprzewodniczący przeprowadził głosowanie nad uchwałą. 

Uchwała Nr XXIII/207/2021 w sprawie udzielenia przez Gminę Żołynia pomocy 

rzeczowej Województwu  Podkarpackiemu na realizację zadania publicznego została 

przyjęta jednogłośnie. Wyniki głosowania: ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, 

BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2. Wyniki imienne: ZA (13): Maciej Dąbek, Paweł Fleszar, 

Teresa Fus, Krzysztof Kosior, Tadeusz Leja, Tomasz Mach, Wojciech Majkut, Jacek 

Sierzęga, Jerzy Szpila, Karol Sztur, Roman Tabin, Wojciech Woś, Anna Wójcik. 

NIEOBECNI (2): Andrzej Całka, Piotr Foryt. 

 

    Projekt uchwały w sprawie Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na 2022 rok przedstawiła Halina Kochman, 

inspektor Urzędu Gminy Żołynia. Wyjaśniła, że prowadzenie profilaktyki 

przeciwalkoholowej i przeciwnarkotykowej to zadania własne gminy, a program działań 

uchwalany corocznie uwzględnia cele operacyjne określone w narodowym programie 

zdrowia. Wyjaśniła, że środki na realizację programów pochodzą z opłat alkoholowych oraz 

jednorazowych zezwoleń na sprzedaż alkoholu. Wymieniła działania realizowane w ramach 

programów profilaktycznych, w tym działania związane z zapobieganiem przemocy  

w rodzinie. Wobec braku dyskusji wiceprzewodniczący przeprowadził głosowanie nad 

uchwałą. Uchwała Nr XXIII/208/2021 w sprawie Gminnego Programu Profilaktyki  

i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na 2022 



 

 

rok została przyjęta jednogłośnie. Wyniki głosowania: ZA: 13, PRZECIW: 0, 

WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2. Wyniki imienne: ZA (13): 

Maciej Dąbek, Paweł Fleszar, Teresa Fus, Krzysztof Kosior, Tadeusz Leja, Tomasz Mach, 

Wojciech Majkut, Jacek Sierzęga, Jerzy Szpila, Karol Sztur, Roman Tabin, Wojciech Woś, 

Anna Wójcik. NIEOBECNI (2): Andrzej Całka, Piotr Foryt. 

 

    Ad. 4 Sołtys Sołectwa Żołynia Marek Mach stwierdził, że konieczny jest zakup działki 

koło urzędu gminy, co miałoby rozwiązać problem z parkingiem w rynku, w tym dla 

korzystających z usług Gminnego Ośrodka Kultury. Powiedział, że budynek po byłym 

posterunku należy sprzedać, ale w zamian kupić nieruchomość przy urzędzie gminy. 

    Joanna Wal Sołtys Sołectwa Smolarzyny pytała o zorganizowanie odśnieżania dróg w tym 

sołectwie oraz o to, czy można liczyć na budowę oświetlenia w zachodniej części Smolarzyn. 

Wójt poprosił, aby takie sprawy zgłaszać wcześniej do urzędu gminy. Powiedział, że 

przygotowano już projekt oświetlenia ulicznego, które planowane jest do wykonania oraz 

ustalono podmiot odpowiedzialny za odśnieżanie dróg. Odnośnie wniosku sołtysa Żołyni 

odpowiedział, że gmina nieruchomość chętnie kupi, jeżeli cena będzie przystępna, a budynek 

podlegający ochronie konserwatorskiej będzie można rozebrać. 

    Radny Krzysztof Kosior wnioskował o rozwiązanie problemu z zalewaniem placu przy 

posesji pp. Oleaszów na końcu ul. Smolarskiej. Stwierdził, że w tym miejscu przydałby się 

kolektor odwadniający. Wspomniał również o konieczności utwardzenia końcówki tzw. drogi 

skośnej przy ul. Smolarskiej. Powiedział, że utwardzenie gruzem wykonane przez 

mieszkańców na ich własny koszt nie zdaje egzaminu i mają oni poważny problem  

z dojazdem do domu. 

    Radny Taduesz Leja zapytał, czy modernizacja drogi koło Szkoły Podstawowej nr 2  

w Żołyni będzie rozpoczynana jeszcze w 2021 r. Zwrócił uwagę, że w drodze dojazdowej do 

szkoły, która jest bardzo wąska, od pewnego czasu jest bardzo duża dziura, w której zbiera sią 

woda. Zaznaczył, że w miejscu tym jest bardzo niebezpiecznie kiedy woda zamarza. Wójt 

odpowiedział, że w 2021 roku przeprowadzone zostaną tylko roboty pomiarowe. Wyraził 

nadzieję, że od marca 2022 roku droga będzie wykonywana od stanicy myśliwskiej do bramy 

SP2. Powiedział, że nie ma w planach asfaltowania parkingu przy szkole. Stwierdził, że jeżeli 

mieszkańcy odstąpią grunt, drogę dojazdową można poszerzyć. Zadeklarował rozwiązanie 

problemu niebezpiecznej dziury w drodze. 

     Wiceprzewodniczący rady złożył zebranym oraz obserwującym transmisję obrad życzenia 

świąteczne i noworoczne. 

     Sesja zakończyła się o godz. 18.00. 

 

Protokolant: 

                                                                                            

 

 

 

 

 



 

 

 


